
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 2. september 2022 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1044 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Mette Hjermind Dencker (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1044:  

”Vil ministeren, idet den seneste opgørelse (2. kvartal 2022) over, hvor mange kræft-

patienter der bliver behandlet i tide, viser, at kun 74 pct. af kræftpakkeforløb, der 

endte med behandling, blev gennemført i tide, hvilket er det laveste der er målt siden 

2014, redegøre for, hvad regeringen påtænker at gøre i den forbindelse? ” 

 

Svar: 

Da der til brug for besvarelse af spørgsmålet skal indhentes bidrag fra Sundhedssty-

relsen, er det desværre ikke muligt for mig at besvare spørgsmålet inden for fristen. 

Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt primo oktober 2022. 
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